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Zápis ze zasedání AS FAVU VUT ze dne 9. 1. 2019 
9. 1. 2019, 10.00 h, FAVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 325 (budova U2, 3.NP)  
 
 
Přítomni: MgA. Vasil Artamonov, MgA. Tomáš Hrůza, MgA. Břetislav Malý, BcA. Tomáš 

Plachký, MgA. Pavel Sterec, Ph.D., MgA. Jakub Tajovský, Mgr. Martin Žák, 
Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 

  
Omluveni:   MgA. Jennifer Helia de Felice, Ph.D., Petr Mucha, doc. MgA. Luděk Rathouský, 

  
Hosté: doc. MgA. Filip Cenek 
 
 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 12. 12. 2018, Markéta Žáčková 
3. Zhodnocení provozu klubu Vegýna, Milan Houser 
4. Projednání a schválení směrnice k přijímacímu řízení do doktorského studijního programu 

pro akademický rok 2019/2020, Filip Cenek 
5. Různé 
6. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 

 
 

I. část zasedání AS FaVU VUT, 
10.00, zasedací místnosti č. 325, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, budova U2, 3.NP 

Bod 1:  Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková; 
Předsedkyně AS FaVU VUT přivítala přítomné a konstatovala, že senát je usnášeníschopný. 
Následně proběhlo hlasování o programu zasedání s tím, že bod 4 – Projednání směrnice k 
přijímacímu řízení do doktorského studijního programu pro akademický rok 2019/2020 bude 
předsunut před bod 3 – Zhodnocení provozu klubu Vegýna. Změna v programu jednání 
vyplynula ze skutečnosti, že místopředseda senátu Pavel Sterec bude v době od 12.00 do 
14.00 přednášet na konferenci v pavilonu Anthropos a nemohl by se tudíž z časových důvodů 
projednávání tohoto bodu zúčastnit. Členové AS FaVU VUT se dohodli, že zasedání bude 
rozděleno na dvě části a jeho program bude následující: 

I. část zasedání AS FaVU VUT (10.15–12.30) 
1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 12. 12. 2018, Markéta Žáčková 
3. Projednání a schválení směrnice k přijímacímu řízení do doktorského studijního programu pro 

akademický rok 2019/2020, Filip Cenek 
4. Různé 

 
II. část zasedání AS FaVU VUT (17.00–18.30) 
5. Zhodnocení provozu klubu Vegýna, Milan Houser 
6. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 

Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 

Program zasedání AS FaVU byl schválen. 
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Bod 2:  Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 12. 12. 2018, Markéta Žáčková 
Předsedkyně senátu k projednávanému zápisu neobdržela do 9. 1. 2019 žádné připomínky. 
Pavel Sterec v 11.28 h opustit zasedací místnost. 

Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0.  

Zápis ze zasedání AS FaVU ze dne 12. 12. 2018 byl schválen. 
 
Bod 3:  Projednání a schválení směrnice k přijímacímu řízení do doktorského studijního programu 

pro akademický rok 2019/2020, Filip Cenek 
Filip Cenek představil znění směrnice Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 
studiu do doktorského studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 2019/2020 a 
vysvětlil změny projednané Oborovou radou DSP FaVU VUT dne 28. 11. 2018. Směrnice byla 
AS FaVU zpřístupněna elektronicky dne 18. 12. 2018. 

Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0.  

Směrnice byla schválena.  
Schválené znění směrnice je přílohou tohoto zápisu. 

 
Bod 4: Různé 

4.1. Tomáš Hrůza upozornil na nutnost zasílat zápis z jednání AS FaVU VUT s předstihem, 
aby měli všichni senátoři čas se k němu vyjádřit. Součástí pozvání na další zasedání 
senátu bude finální verze zápisu z předešlého zasedání. Navrhl rovněž zefektivnění 
inovace distribuce pracovních dokumentů v rámci AS FaVU VUT. Tomáš Hrůza 
dohodne realizaci tohoto procesu s Vítem Balounem. 

5.1. Výroční zpráva o činnosti FaVU za rok 2017, Monika Šimková; 
Hlasování:  
pro: 5, proti: 0, zdržel se: 2. 

Výroční zpráva o činnosti FaVU za rok 2017 byla schválena. 
 

 
II. část zasedání AS FaVU VUT, 

17.00, zasedací místnosti č. 325, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, budova U2, 3.NP 
Přítomni: MgA. Vasil Artamonov, MgA. Jennifer Helia de Felice, Ph.D., BcA. Tomáš 

Plachký, MgA. Pavel Sterec, Ph.D., MgA. Jakub Tajovský, Mgr. Martin Žák, 
Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 

  
Omluveni: MgA. Tomáš Hrůza, MgA. Břetislav Malý, Petr Mucha, 

doc. MgA. Luděk Rathouský   
 
Hosté: doc. MgA. Milan Houser, MgA. Karolína Kohoutková, MgA. Lenka Klodová, 

Ph.D., Kateřina Molišová, Bc. Ivana Rovenská, Bc. Adéla Venturová,  
 
Na základě zápisu ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 12. 12. 2018 předsedkyně senátu vyzvala senátory 
k zařazení dalšího bodu, a to bodu 5 – Výroční zpráva o činnosti FaVU za r. 2017.  

Hlasování:  
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Zařazení bodu Výroční zpráva o činnosti FaVU za r. 2017 do programu bylo schváleno. 
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Bod 5: Zhodnocení provozu klubu Vegýna 
Děkan FaVU seznámil přítomné s opakovanými výhradami k fungování klubu Vegýna: pokles 

návštěvnosti, nevyhovující otevírací doba i nabídka.  
Pavel Sterec vyjádřil souhlas s tím, že je třeba provoz klubu vyhodnotit. Dle jeho názoru je 

v zájmu školy, aby klub byl provozován studenty. Je rovněž důležité, aby design připravovaného 
průzkumu spokojenosti uživatelů s provozem klubu odpovídal tomu, jakou funkci klub v rámci školy 
plní. Součástí průzkumu by mělo být i to, že se zhodnotí, jak klub funguje i v jiných aspektech, než 
jakým je pouhé zajištění stravovacích služeb. 

Monika Šimková připravila dotazník, do něhož začlenila maximálně neutrální dotazy, které by 
zcela jednoduchým způsobem měly vést ke zjištění spokojenosti s provozem klubu. Součástí 
dotazníku jsou rovněž tři volné otázky, v nichž se respondenti mohou detailněji vyjádřit ke 
zjišťovaným skutečnostem. Design výzkumu je založen na principu hodnotové neutrálnosti. Anketa 
bude respondentům předkládána v papírové podobě z důvodu zajištění co největší návratnosti. Je 
zaměřena jak na studenty a akademické pracovníky, tak na pracovníky technickohospodářské.  

Děkan FaVU uvedl, že je velmi náročné zajistit adekvátního provozovatele školního klubu. 
Ačkoli se mu podařilo takovéhoto externího provozovatele zajistit, na návrh Pavla Sterce, že bude 
lépe, když klub budou provozovat studenti, dohodu s externím provozovatelem zrušil. Děkan zároveň 
zdůraznil, že tento externí provozovatel by – stejně jako provozovatel předchozí – zajišťoval a hradil 
vybavení a provoz klubu z vlastních zdrojů. Předcházející provozovatel také platil fakultě nájem.  

Mezi vedením školy a studenty bylo dohodnuto, že provoz klubu bude po třech měsících 
fungování evaluován. Je třeba dbát na to, aby se klub nestal prostorem určeným pouze vybrané 
skupině uživatelů; musí být maximálně otevřen všem. V současnosti velká skupina zákazníků, která 
klub navštěvovala v minulých obdobích, své návštěvy omezila. 

Martin Žák konstatoval, že provoz s kolegy zahajovali s tím, že kromě zajištění stravování 
bude prostor fungovat také jako studentský klub poskytující další kulturní a společenské aktivity. 
K výhradám vůči nedodržování stanovené provozní doby uvedl, že došlo pouze k několika drobným 
nesrovnalostem. Děkan vyjádřil požadavek, aby klub fungoval jako otevřený prostor, poskytující 
jedno teplé jídlo denně a další doplňkový sortiment a opět při tom zdůraznil, že je nutné dodržovat 
dohodnutou otevírací dobu.  

Jennifer Helia de Felice navrhla možnost vytvoření rezervačního systému, z nějž bude možné 
s předstihem zjistit zájem zákazníků o konkrétní nabídku teplého jídla v daný den. Martin Žák 
představil koncepci klubu, která je založena na principu komunitního projektu a zároveň tím vysvětlil, 
proč odmítl nabídku děkana fakulty na spolupráci s externím profesionálním dodavatelem 
stravovacích služeb. Kombinace dvou koncepcí – komunitní a komerční – neodpovídá záměru 
současného provozovatele.  

Jakub Tajovský vznesl připomínku, že celý provoz klubu by měl být transparentnější a 
otevřenější, aby prostředí bylo přátelské jak pro studenty a zaměstnance FaVU VUT, tak pro 
návštěvníky z MU i mimo obě univerzity. Podmínkou je při tom jasně formulovaná nabídka a 
jednotná informovanost o cenách. Současně je nutné seznámit návštěvníky klubu s jeho komunitním 
zaměřením a pravidly fungování.  

Pavel Sterec uvedl, že je třeba k projektu přistupovat pozitivně a podpůrně a neukončovat 
jeho provoz pouze na základě jednoho provedeného průzkumu. 

Monika Šimková navrhla, že dotazník lze rozšířit o dotaz na komunitní charakter prostoru. 
Otázkou však zůstává, v čem tkví přidaná hodnota klubu kromě jeho komunitnosti. Martin Žák 
podotkl, že prostor klubu slouží také jako odpočinková zóna a sdílené místo (poukázal při tom na 
skutečnost, že interiér školy není dostatečně vybaven pohovkami ani křesly, kde by se studenti a 
ostatní osoby v rámci školy mohli potkávat). 

Děkan připomněl, že je nutno dodržovat základní pravidla: dohodnutou otevírací dobu, 
nabídku sortimentu, maximální otevřenost všem uživatelům. Martin Žák upřesnil, že klub je 
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koncipován jako nízkoprahový prostor. Monika Šimková navrhla, že dotazník bude rozšířen o otázku 
zjišťující, zda uživatelé registrují nízkoprahovost a zda se jedná o hodnotu, kterou oceňují. Otázku je 
třeba přesně naformulovat.  

Markéta Žáčková konstatovala, že i u nízkoprahového klubu musí být zajištěno profesionální 
vedení, protože v opačném případě není možné provoz trvale udržet. Nutné je rovněž jasné rozdělení 
kompetencí, funkcí, rolí a odpovědností u jednotlivých členů týmu.  

Pavel Sterec uvedl, že se v komunikaci mezi vedením školy a provozovateli objevily 
nejasnosti, kterým je třeba se do budoucna vyhnout.  

Jennifer Helia de Felice doporučila možnost dohodnout se na prodloužení zkušební lhůty 
provozu školního klubu, během něhož by se projevila zpětná vazba poskytnutá na přítomném 
zasedání AS FaVU VUT.  

Jakub Tajovský vznesl dotaz, zda existuje konkrétní návrh organizační struktury provozu klubu 
s jasně rozdělenými kompetencemi. V případě, že tomu tak není, navrhuje, aby byl takovýto 
dokument zpracován. Po vyhodnocení ankety a diskusi se stávajícími provozovateli vedení fakulty 
rozhodne o dalším provozovateli klubu FaVU. 
 
AS FaVU VUT navrhuje ve věci provozu školního klubu následující postup: 

1. doplnění ankety o otázku týkající se nízkoprahovosti školního klubu; 
2. sběr dotazníků v týdnu od 14. 1. do 18. 1. 2019; 
3. vyhodnocení ankety do 1. 2. 2019; 
4. zpracování provozního modelu klubu, v němž budou zohledněny výsledky ankety; 

tento dokument představí provozovatelé školního klubu na příštím zasedání AS FaVU 
VUT 6. 2. 2019. 

Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

Návrh byl schválen.  
 
Bod 6: Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 
Termín příštího zasedání AS FAVU byl navržen na středu 6. 2. 2019 v 10.00 h. 

Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

Termín příštího řádného zasedání 6. 2. 2019 v 10.00 h byl schválen. 
 
 
Zapsali: Martin Žák (10.15–12.30) a Monika Šimková (17.00–18.30) 
Schválili: Markéta Žáčková, Pavel Sterec 


